
 

 

 Årsmötesprotokoll FBK 2022 11 15 i Klubbstugan 

Agendaprotokoll 

Ordförande Olle Graeve öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 22 medlemmar närvarade varav 7 st från 
styrelsen. 

1. Val av ordförande för mötet: 
- Till mötets ordförande valdes Gunnar Grönberg  
 

2. Val av sekreterare för mötet: 
- Till mötessekreterare valdes Olle Graeve 
 

3. Val av protokolljusterare tillika rösträknare: 
- Till mötets justeringsmän och rösträknare valdes K-G Modin och Linda Eklund 
 

4. Frågan om mötets behöriga utlysande: 
- Godkändes 
 

5. Styrelsens verksamhetsberättelse: 
- Lästes upp och godkändes 
 

6. Styrelsens ekonomiska berättelse: 
- Kassör Linda Eklund redogjorde för resultat och balansräkning. Godkändes. 
- Klubbordförande Olle Graeve läste upp styrelsens ekonomiska berättelse. Godkändes. 
 

7. Revisorernas berättelse: 
- Lästes upp av Anders Risberg och godkändes 
 

8. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen: 
- Beviljades av mötet utan invändningar 
 

9. Val av ordförande/ kassör för styrelsen (växelvis vartannat år): 
- Ordförande Olle Graeve är sittande ytterligare ett år. 
- Kassör Linda Eklund omvaldes för ytterligare två år. 
 

10.  Val av två (vartannat år tre) styrelseledamöter för två år: 
- Camilla Ödmark omvaldes som ledamot för ytterligare två år 
- Robin Nordh valdes in som ordinarie ledamot (tidigare suppleant) för två år 
 

11.  Val av två styrelsesuppleanter för ett år: 
- Emma Åslund, tillika ansvarig för uthyrning av klubbstugan, valdes in som suppleant för ett år. 
- Delegerades till styrelsen att utse en andra suppleant som förhoppningsvis även kan inneha rollen som 
Anläggningsansvarig. Mål att det är klart till Vintermötet. 
 

12.  Val av två revisorer för ett år: 
- Sittande Anders Risberg och Roger Boork omvaldes för ett år 



13.  Beslut om firmatecknare för klubben: 
- Mötet beslöt att firmatecknare skall vara Ordförande Olle Graeve och Kassör Linda Eklund var för sig. 
 

14.  Val av övriga funktionärer varvid en sammankallande skall finnas inom varje kommitté: 
- Delegerades till styrelsen att fortsätta pågående omorganisation av vissa kommittéer och presentera 
detta på Vintermötet. 
 

15.  Val av två ledamöter i valberedningen: 
- Gunnar Grönberg omvaldes. Tommy Andersson har avgått 
- Förslag på ny ledamot i Valberedningen skall tas fram till Vintermötet. Alla uppmanas tänka till och om 
möjligt komma med förslag. Styrelsen får inte själva utse valberedningens ledamöter men kan lämna 
förslag till medlemsmöte för val. 
 

16.  Förslag som väckts av styrelsen: 
- Uppföljning på lagda förslag vilka presenterades på det extra medlemsmötet vid sista arbetsdagen 
- Förslagna justeringar i Stadgarna godkändes 
- Förslagna justeringar i samtliga ordningsregler godkändes efter en justering angående bötesbeloppet för 
kvarlämnad båt i vattnet. I ordningsreglerna kommer inte en summa att stå utan endast ”gällande bot 
angiven under Avgifter på hemsidan” 
- Ändringarna har därmed godkänts vid två på varandra följande möten och gäller därför härmed. 
  

17.  Inkomna motioner: 
- Inga motioner var inlämnade 
 

18.  Fastställande av medlemsavgift: 
- Oförändrade avgifter föreslogs. Godkändes. 
 

19.  Fastställande av medlemmars övriga avgifter: 
- Enda justering är de nya böter som utgår då man bryter mot beslutade ordningsregler. Godkändes. 
- Gällande avgifter godkändes. 
 

20.  Övriga frågor: 
- Fråga om uppställning av båtar och annat på gräsplanen: Den är att betrakta som inom 
Hamnanläggningen och skall inte vara permanent uppställningsplats för båtar eller annat. 
Överenskommelser om kortidsuppställning träffas med Hamnkapten. Diskuterades och beslöts enligt 
detta. 
- Regler för vad som gäller kan synas bättre på hemsidan: Föreslogs av hemsidesansvarige Anders Risberg 
som själv tar tag i det. Godkändes. 
 

21. Mötet avslutades och smörgåstårta serverades! 
 

Vid protokollet: 
 

Olle Graeve, mötessekreterare 

Justerat: 

 

K-G Modin    Linda Eklund    


